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Valberedningen på gång 



 

 

Valberedningen bestående av Eva Malmgren, Ebba Dahlström och Jakob Dahlström 

har nu börjat sitt arbete på att få ihop styrelse och revisorer till årsstämman i april. 

 

 

  

 

 

Budgetprocessen 

 

 

Styrelsen tillsammans med Lennart Johed som har hand om föreningens ekonomi 

lägger nu sista handen i arbetet med budget för 2016. Budgeten bygger ju 

huvudsakligen på de önskemål som våra olika arbetsgrupper äskar och på 

underhållsplanen. Några större avvikelser från arbetsgruppernas önskemål och 

underhållsplanen finns inte. 

 

 

  

 

 

Vinteruppehåll i lekplatsbygget 

 

 

Lekplatsbygget- Har tagit vinteruppehåll, men vi kan med stor glädje se hur husen 

kommit på plats på det nya trädäcket samt att vi fått en vacker eka. Bollplanen är i 

princip klar, men det återstår en del jobb på husen bla takläggning. 

 

 

Kvar att göra är också en del markarbeten. Vi kommer att göra en besiktning och 

titta på var en bra plats blir för gungorna. 

 

 

Lekplatsgruppen kommer att sända ut ett meddelande på hemsidan och på 

facebooksidan när lekplatsen är öppen för lek under vinteruppehållet. 

 

 

Vi vill tacka Anders för ett fantastiskt jobb så här långt. 

 

 

  



 

 

Gå med i Facebookgruppen 

 

 

En sluten Facebookgrupp "Brf Stora Gungan" har startats för någon månad sedan. 

När detta skrivs har gruppen 31 medlemmar. Alla boende i föreningen som har ett 

Facebook-konto är mer än välkomna in i gruppen. Facebookgruppen är till för att 

tipsa varandra, diskutera frågor som berör, kanske önska låna något av grannarna 

osv. Samtidigt är det hemsidan brfstoragungan.se som är grunden för information i 

föreningen. 

 

 

  

 

 

Nyladdade brandvarnare 

 

 

Apropå Facebookgruppen, följande viktiga inlägg från Brand- och 

säkerhetsarbetsgruppen i Facebookgruppen vill vi gärna förmedla vidare: 

 

 

  

 

 

"Nu har Per-Eric och Thobbe i brand- och säkerhetsgruppen "nollställt" föreningens 

brandvarnare, dvs bytt batterier i samtliga. Dessa skall hålla 1 år framåt. 

 

 

Vi vill understryka att vi fann vissa varnare bortplockade eller där batteriet satt kvar 

men kopplats ur! Vi har beställt nya varnare och alla bör veta att de seriekopplade 

(tefatsliknande som piper ihop) kostar nästan 1000 spänn styck! Alltså bra mkt mer 

än en vanlig varnare under hundralappen. Vi har svårt att förstå hur man kan göra 

så. För det är ju rent livsfarligt om det vill sig illa! 

 

 

Rutinen framöver: BoS-gruppen sköter den årliga "nollställningen". Piper en varnare 

kan man antingen byta SJÄLV, om inte be sin PORTVAKT. I tredje hand BoS-

gruppen. Batterier finns i portvaktsförrådet och det är SAMMA BATTERIER TILL 

SAMTLIGA VARNARE. 

 

 



Som ni säkert förstår skall dessa batterier inte gå till sina privata varnare inne i 

lägenheten. Det får man ju köpa själv! 

 

 

MVH /Thobbe och Per-Eric...!" 

 

 

  

 

 

Till sist... 

 

 

Vill styrelsen önska alla gunganbor en riktigt God Jul och Gott Nytt År. Njut av 

julstämningen, tänd gärna levande ljus men ha dom alltid under uppsikt. 

 

 

  

 

 

Styrelsen 

 

 


